
Rondvraag 2 commissie MME 20 november 2017 

D66 heeft de volgende rondvraag voor MME: 

In de vorige commissievergadering van MME heeft Jan Bosman uit Rhenen de aandacht nog eens 
herbevestigd op het knelpunt dat voor de Rijnbrug ligt: het kruispunt N225-N233. We begrijpen ook dat 
de variant die hij heeft aangedragen meegenomen zal worden in de verdere uitwerking. 
Vorige week ontvingen we bijgaand rapport dat de provincie in 2013 heeft laten opstellen door DIA. 
We hebben niet kunnen achterhalen of dit rapport eerder in MME is behandeld. Essentie van het 
rapport is dat er kennelijk met ontvlechting van het kruispunt al een behoorlijke verlichting van de druk 
op het kruispunt te realiseren is. Onze vragen zijn: 
- Wat is de visie van GS op de conclusies van dit rapport?
- Waarom is deze ontvlechtingsvariant, gelet op de huidige problematiek op het kruispunt en de lange 
termijn oplossingen waar we nu aan werken, niet eerder opgepakt?  
- Zou deze ingreep ook nu nog op korte termijn verlichting kunnen geven? 


